
Folli-Heal Treatment V2 RM 1999 Step Upsell 

Folli-Heal v2 Steps for RM1999 Upsell 

 

1 头皮毛囊扫描 -分析-存档  5 分钟 

2 涂抹姜头皮头发膜 （即将推出） 5 分钟 

3 手动按摩头皮  5 分钟 

4 纳米负离子的雾疗法  （即将推出） 15 分钟 

5 Dr.M日本北海道深海海带萃取精华-洗头和搓揉头皮去油脂死皮 5 分钟 

6 吹干  5 分钟 

7 Dr. M 生发头皮滋补 3分钟 

8 LLLT PDT  30 分钟 

9 Folli-Fix -米诺地尔，生姜萃取，香茅萃取 2分钟 

10 吹干和造型 5分钟  
Total 1.5 钟 

 

1. 先进的头皮毛囊分析：揭示未来的头发护理 

在当代头发护理领域，先进的头皮毛囊扫描技术的出现标志着精准和洞察力的新时代。利用最先

进的技术，头皮扫描超越了传统方法，提供了对头皮、头发和毛囊的精细分析。让我们深入探讨

这一尖端技术的深远意义： 

 

最佳的诊断精度： 

配备高分辨率成像系统，头皮毛囊扫描能够实现无与伦比的诊断精度。通过复杂的算法和数字化

制图，它描绘了头皮环境中最微小的异常，为临床医生和患者提供了全面的诊断框架。 

 

全面的头皮健康评估： 

通过审查毛囊密度、毛发直径和头皮皮脂水平等各种参数，头皮扫描提供了对头皮健康的全面评

估。这种多方面的分析超越了表面观察，深入到头皮生理和病理的微妙细节。 

 

个性化治疗方案： 

通过头皮毛囊扫描获得的见解，临床医生可以制定针对个体头皮和头发需求的个性化治疗方案。

从针对毛囊萎缩的有针对性干预到针对头皮炎症的特制配方，个性化护理的可能性是无限的。 

 

早期发现头发疾病： 

在预防医学领域，早期发现至关重要。头皮毛囊扫描作为早期发现头发疾病的前线工具，能够及

时干预并减轻潜在并发症。无论是脱发、头皮银屑病还是毛囊炎，能够在其发生时识别微小的偏

差，使个体能够主动进行治疗。 

 

研究进展与创新： 

除了临床应用之外，头皮毛囊扫描还推动了毛发学领域的研究进展和创新。通过阐明遗传倾向、

环境因素和头皮微生物之间的复杂相互作用，它增进了对毛发生物学的更深入理解，为突破性发

现和治疗方法铺平了道路。 



 

患者赋权与教育： 

在以患者为中心的护理时代，知识至关重要。头皮毛囊扫描作为患者赋权和教育的催化剂，促进

了对头皮健康动态的更深入理解。通过可视化和交互式报告，个体得以积极参与他们的头发护理

旅程，做出符合其独特需求和愿望的知情决策。 

 

总的来说，头皮毛囊扫描体现了头发护理领域技术创新的巅峰。凭借其无与伦比的诊断精度、全

面的评估能力和对患者护理的转化影响，它成为寻求发掘头皮和头发健康潜力的个体的希望之

光。在我们迈向全面健康的旅程中，让我们拥抱头皮毛囊扫描的转化力量，将其视为现代头发护

理实践的基石。 

 

2. 疗程名称：Ginger Essence Hair and Scalp Rebalance 姜精华头发头皮调和疗法 

 

疗程介绍： 

Ginger Essence Hair and Scalp Rebalance 姜精华头发头皮调和疗法是一款热冷敷头皮头发的疗程，

采用姜精华为主要成分，能够深层调和头皮环境，促进头发生长，改善头皮健康。独特的热冷敷

技术可以帮助其精华更好地渗透头皮，达到更佳的效果。 

 

为什么这么好？ 

1. 姜精华深层滋养和调和： 姜精华富含活性成分，能够深入头皮，滋养毛囊，促进头发生长，调

和头皮环境，减少头皮屑，改善头皮健康。 

2. 热冷敷技术增强吸收： 热冷敷技术可以打开毛孔，促进精华更好地吸收，发挥最佳效果。 

3. 促进血液循环： 热冷敷可以促进头皮血液循环，增强头皮健康，减少脱发问题。 

 

成分的强力功效： 

1. 姜精华： 活血祛寒，促进头发生长，增强头皮抵抗力。 调和头皮环境，减少头皮屑，保持头皮

清洁健康。 

 

"尝试新的 Ginger Essence Hair and Scalp Rebalance 姜精华头发头皮调和疗法，为您的头皮和头发带

来全新的呵护体验！姜精华深层滋养，其精华调和头皮环境，独特的热冷敷技术增强吸收，让草

本精华更好地渗透头皮，为您带来健康浓密的头发。选择 Ginger Essence Hair and Scalp 

Rebalance，让您的头发焕发健康光彩！" 

 

 

 

3. 疗程名称：NanoRevive Scalp Rejuvenation 纳米生发头皮修护 

原理： 

NanoRevive Scalp Rejuvenation利用纳米负离子的雾疗法，通过微细的负离子颗粒，能够深层渗透

到头皮和毛囊，促进头皮血液循环，提高细胞新陈代谢，激活毛囊活力，从而促进头发生长。纳

米负离子具有强大的渗透能力，能够将头皮护理成分有效输送到头皮深层，发挥最佳效果。 

 



好处： 

1. 深层修护头皮：纳米负离子雾疗法能够深层渗透头皮，修护受损细胞，改善头皮健康。 

2. 促进头发生长： 通过提高头皮血液循环和细胞新陈代谢，激活毛囊活力，从而促进头发生长。 

3. 增加头发弹性：头皮深层滋养，可以增加头发弹性，减少头发断裂和脱落。 

4. 改善头皮环境：纳米负离子有助于调理头皮环境，减少头皮屑和瘙痒问题，保持头皮清洁健

康。 

 

"NanoRevive Scalp Rejuvenation纳米生发头皮修护，利用最先进的纳米负离子雾疗法，为您的头皮

和头发带来全新的护理体验！通过微细的负离子颗粒，能够深层渗透到头皮和毛囊，促进头皮血

液循环，激活毛囊活力，从根本上促进头发生长。选择 NanoRevive，享受科技带来的头皮健康与

焕发光彩！" 

 

4. Dr. M的北海道深海海带萃取精华 - 头皮清洁和去角质 

Dr. M的北海道深海海带萃取精华深层清洁头皮，旨在清洁和去角质头皮，有效去除多余的油脂

和死皮细胞。富含从日本北海道海岸深处提取的海带精华，这种护理产品为头发和头皮健康带来

了诸多好处。 

 

好处: 

深层清洁： 深海海带提取物的丰富配方深入头皮，彻底清除杂质、多余的油脂和产品残留。这种

深层清洁作用使头皮感到清爽和焕发。 

 

去角质： 头皮上积聚的死皮细胞和碎屑会导致毛囊堵塞和头发生长受阻。Dr. M的精华含有温和

的去角质成分，帮助去除死皮细胞，促进更健康的头皮环境，有利于头发生长。 

 

调节油脂： 过多的油脂分泌可能会导致头皮问题，如头皮屑和头皮粉刺。深海海带的天然属性有

助于调节皮脂分泌，平衡头皮油脂水平，减少油性头皮问题的发生。 

 

富含营养： 深海海带富含必需的维生素、矿物质和抗氧化剂，滋养头皮和毛囊。这些营养物质有

助于加强发丝、提高弹性，并促进整体头发健康。 

 

抗炎作用： 头皮炎症可能会加剧脱发和头皮不适等问题。深海海带的抗炎性能有助于舒缓头皮，

减少红肿和不适。 

 

促进生发： 通过为头皮提供必需的营养物质并促进健康的头皮环境，Dr. M的精华刺激毛囊，促

进新的头发生长，对抗脱发。 

成分好处: 

深海海带萃取物： 从日本北海道原始海域收获的充满营养的海带提取物是头发和头皮健康的强大

成分。它富含维生素（如 A、C和 E）、矿物质（包括碘、钙和镁）和抗氧化剂。这些营养物质滋

养头皮，加强毛囊，并促进健康的头发生长。 

 



温和的去角质剂： 精华可能含有温和的去角质剂，这些去角质剂有助于去除死皮细胞和清理毛

孔，使头皮更好地吸收营养，改善头皮健康。 

 

总之，Dr. M的北海道深海海带萃取精华提供了一种全面的头皮护理方案，结合了深层清洁、去

角质和营养补充，促进了健康的头皮环境，并对抗脱发。经常使用这种豪华护理产品可以使头皮

焕发活力，加强毛囊，并促进丰盈、光泽的头发。 

 

 

6. 一款革命性的头发生长和头皮治疗方案🌟，利用低能量光治疗（LLLT）和光动力疗法（PDT）

的力量。经过科学研究证明有效性，Folli-Heal利用不同波长的光来解决头发护理方面的种种问

题，从毛囊激活到头皮复原。 

 

1. LLLT 650nm（红光）： 

   - 问题：脱发，斑秃 

   - 解决方案：激活毛囊，刺激胶原蛋白的产生，促进头皮愈合和复原。💆‍♂️ 

   - 好处：改善头皮的血液循环，促进毛囊激活和头发生长。💓 

   - 优势：生发，减少炎症，舒缓头皮不适。🌱 

 

2. 蓝光（波长约为 415-470 nm）： 

   - 问题：头皮痤疮，过度油腻，轻度肿胀 

   - 解决方案：针对头皮上的细菌，促进头发生长的健康环境。🦠 

   - 好处：调节头皮油脂分泌，减少油腻，预防头皮痤疮。💧 

   - 优势：舒缓炎症，缓解瘙痒和不适。😌 

 

3. 绿光（波长约为 495-570 nm）： 

   - 问题：头皮发红，刺激 

   - 解决方案：平静和平衡头皮，减少红肿和刺激。🌿 

   - 好处：针对头皮色素沉着问题，促进头皮色调均匀和纹理。🎨 

   - 优势：提升头皮整体健康，为毛囊创造最佳环境。🌟 

 

4. 黄光（波长约为 570-590 nm）： 

   - 问题：头皮肿胀或发炎 

   - 解决方案：刺激头皮淋巴排水，减少肿胀，促进血液循环。🌼 

   - 好处：帮助缓解酒渣鼻等头皮状况的症状。🌹 

   - 优势：促进头皮活力，使头发更健康更坚固。💪 

 

5. 橙光（波长约为 590-620 nm）： 

   - 问题：头皮伤口，干燥，脱屑 

   - 解决方案：结合 PDT的好处，增强头皮复原。🧡 

   - 好处：促进胶原蛋白合成，改善毛囊的强度和弹性。💫 



   - 优势：加速头皮伤口愈合，解决干燥和脱屑等问题。🦠 

 

6. 紫光（波长约为 380-420 nm）： 

   - 问题：头皮感染，头皮屑 

   - 解决方案：针对头皮上的细菌和真菌，减少头皮屑等头皮感染。🦠 

   - 好处：刺激胶原蛋白的产生，改善头皮健康和毛囊强度。💪 

   - 优势：帮助减少头皮斑块和疤痕的出现。✨ 

 

7. 白光（各种波长的组合）： 

   - 问题：头皮和头发的整体健康，营养不足 

   - 解决方案：深入头皮，促进细胞的更新和再生。🌟 

   - 好处：增加头皮的血液流动，为毛囊提供必要的营养。💊 

 优势：改善头皮和头发的整体健康和外观。🌈 

 

LLLT& PDT为您解决各种头发护理需求提供了全面的解决方案，无论您是在与脱发、头皮问题抗

争，还是只是想保持健康的头发。凭借其先进的技术和可定制的治疗方案，Folli-Heal是您实现更

浓密、更丰盈的头发和焕发头皮的关键。与 Folli-Heal一起告别头发困扰，迎接自信美丽的头发

吧！ 

 

Folli-Heal v2 steps for rm1999 upsell 

 

1 Scalp Follicle Scan - Analysis - Archiving 5 min 

2 Apply Ginger Scalp and Hair Mask (coming soon) 5 min 

3 Manual Scalp Massage 5 min 

4 Nano Negative Ion Mist Therapy (coming soon） 15 min 

5 Dr. M Hokkaido Seaweed Extract essence - Wash Hair and Rub Scalp 
to Remove Oil and Dead Skin 

5 min 

6 Blow Dry 5 min 

7 Dr. M hair Growth Scalp Nourishment 3 min 

8 LLLT PDT  30 min 

9 Folli-Fix - Minoxidil, Ginger Extract, Citronella Extract 2分钟 

10 Blow Dry and Style  5分钟  
Total 1.5 钟 

 

  

Advanced Scalp Follicle Analysis: Unveiling the Future of Hair Care 

In the realm of contemporary hair care, the advent of advanced scalp follicle scanning technology ushers 

in a new era of precision and insight. Utilizing state-of-the-art technology, scalp scanning transcends 

traditional methods, providing a meticulous analysis of the scalp, hair, and follicles. Let us delve into the 

profound significance of this cutting-edge technology: 



  

Unparalleled Diagnostic Precision: 

Equipped with high-resolution imaging systems, scalp follicle scanning achieves unmatched diagnostic 

accuracy. Through complex algorithms and digital mapping, it delineates the finest abnormalities in the 

scalp environment, furnishing clinicians and patients with a comprehensive diagnostic framework. 

 

Comprehensive Scalp Health Assessment: 

By scrutinizing various parameters such as follicle density, hair diameter, and scalp sebum levels, scalp 

scanning offers a holistic evaluation of scalp health. This multifaceted analysis delves beyond surface 

observations, plumbing the subtleties of scalp physiology and pathology. 

 

Personalized Treatment Regimens: 

Derived from the insights gained through scalp follicle scanning, clinicians can devise personalized 

treatment plans tailored to the specific needs of individual scalps and hair. From targeted interventions 

for follicular atrophy to specialized formulations for scalp inflammation, the possibilities for 

individualized care are boundless. 

 

Early Detection of Hair Disorders: 

In the domain of preventive medicine, early detection is of paramount importance. Scalp follicle 

scanning serves as a vanguard tool in the early detection of hair disorders, enabling timely intervention 

and mitigation of potential complications. Whether it is hair loss, scalp psoriasis, or folliculitis, the ability 

to identify minute deviations at their onset empowers individuals to embark on proactive treatment. 

 

Advancement of Research and Innovation: 

Beyond its clinical applications, scalp follicle scanning fuels progress and innovation in the field of 

trichology. By elucidating the complex interplay between genetic predispositions, environmental factors, 

and scalp microbiota, it deepens the understanding of hair biology, paving the way for groundbreaking 

discoveries and treatment modalities. 

 

Patient Empowerment and Education: 

In an era of patient-centered care, knowledge is power. Scalp follicle scanning acts as a catalyst for 

patient empowerment and education, facilitating a more in-depth comprehension of the dynamics of 

scalp health. Through visualizations and interactive reports, individuals are actively engaged in their hair 

care journey, empowered to make informed decisions that align with their unique needs and 

aspirations. 

  

In conclusion, scalp follicle scanning epitomizes the zenith of technological innovation in the field of hair 

care. With its unrivaled diagnostic accuracy, comprehensive assessment capabilities, and 

transformational impact on patient care, it emerges as a beacon of hope for those seeking to unlock the 

potential of scalp and hair health. As we embark on a journey towards optimal health, let us embrace 

the transformative power of scalp follicle scanning, recognizing it as the cornerstone of modern hair 

care practices. 

  

  



Treatment name: Ginger Essence Hair and Scalp Rebalance Therapy 

  

Treatment introduction: 

The Ginger Essence Hair and Scalp Rebalance Therapy is a hot and cold compress scalp and hair 

treatment that uses ginger essence as the main ingredient to deeply condition the scalp environment, 

promote hair growth, and improve scalp health. The unique hot and cold compress technique can help 

the essence better penetrate the scalp for optimal results. 

  

Why is it so good? 

  

1. Deep nourishment and conditioning of ginger essence: Ginger essence is rich in active ingredients that 

can penetrate deep into the scalp, nourish the hair follicles, promote hair growth, balance the scalp 

environment, reduce dandruff, and improve scalp health. 

2. Enhanced absorption with hot and cold compress technology: The hot and cold compress technology 

can open up the pores, facilitating better absorption of the essence and maximizing its effects. 

3. Promote blood circulation: Hot and cold compress can stimulate blood circulation in the scalp, 

enhance scalp health, and reduce hair loss. 

  

Powerful benefits of the ingredients: 

  

1. Ginger essence: Invigorates blood circulation, removes cold, promotes hair growth, and strengthens 

the scalp's resistance. Helps balance the scalp environment, reduces dandruff, and maintains a clean 

and healthy scalp. 

  

"Try the new Ginger Essence Hair and Scalp Rebalance Therapy for a new nurturing experience for your 

scalp and hair! Enriched with deep-conditioning ginger essence, this essence balances the scalp 

environment, and the unique hot and cold compress technique enhances absorption, allowing the 

herbal essence to better penetrate the scalp and bring you healthy and thick hair. Choose Ginger 

Essence Hair and Scalp Rebalance and let your hair radiate with health and luster!" 

  

Treatment name: NanoRevive Scalp Rejuvenation 

  

Principle: 

NanoRevive Scalp Rejuvenation utilizes nano negative ion mist therapy to deeply penetrate the scalp 

and hair follicles through tiny negative ion particles. This promotes scalp blood circulation, boosts cell 

metabolism, activates follicle vitality, and thereby encourages hair growth. Nano negative ions have a 

powerful penetrating ability, effectively delivering scalp care ingredients deep into the scalp for optimal 

results. 

  

Benefits: 

 1. Deep scalp repair: Nano negative ion mist therapy deeply penetrates the scalp to repair damaged 

cells and improve scalp health. 

2. Promotes hair growth: By increasing scalp blood circulation and cell metabolism, it activates follicle 

vitality, thereby promoting hair growth. 



3. Increases hair elasticity: Deep scalp nourishment can increase hair elasticity, reducing hair breakage 

and shedding. 

4. Improves scalp environment: Nano negative ions help regulate the scalp's oil secretion, reducing 

dandruff and itchiness, and maintaining a clean and healthy scalp. 

  

"NanoRevive Scalp Rejuvenation, using the most advanced nano negative ion mist therapy, brings a new 

level of scalp and hair care to you! Through tiny negative ion particles, it deeply penetrates the scalp and 

hair follicles, promoting scalp blood circulation and activating follicle vitality for essential hair growth. 

Choose NanoRevive and enjoy the benefits of technology for healthy and vibrant scalp and hair!" 

  

Dr. M's Hokkaido seaweed extract essence - scalp cleansing and exfoliation 

Dr. M's Hokkaido seaweed extract essence deeply cleanses the scalp, aiming to remove excess oil and 

dead skin cells from the scalp. Enriched with seaweed extract harvested from the deep waters of the 

Hokkaido coast in Japan, this hair and scalp care product offers numerous benefits. 

  

Benefits: 

Deep Cleansing: The rich formulation deep sea seaweed/ kelp extract deeply penetrates the scalp, 

thoroughly removing impurities, excess oil, and product residue. This deep cleansing action leaves the 

scalp feeling refreshed and revitalized. 

 

Exfoliation: Accumulated dead skin cells and debris on the scalp can clog hair follicles and impede hair 

growth. Dr. M's essence contains gentle exfoliating ingredients that help remove dead skin cells, 

promoting a healthier scalp environment conducive to hair growth. 

 

Oil Regulation: Excessive oil secretion can lead to scalp issues such as dandruff and scalp acne. The 

natural properties of seaweed help regulate sebum secretion, balancing the scalp's oil levels and 

reducing the occurrence of oily scalp problems. 

 

Rich in Nutrients: Seaweed is rich in essential vitamins, minerals, and antioxidants that nourish the scalp 

and hair follicles. These nutrients strengthen the hair, enhance elasticity, and promote overall hair 

health. 

 

Anti-inflammatory Properties: Scalp inflammation can exacerbate hair loss and scalp discomfort. The 

anti-inflammatory properties of seaweed help soothe the scalp, reducing redness and discomfort. 

Promotes Hair Growth: By providing essential nutrients to the scalp and promoting a healthy scalp 

environment, Dr. M's essence stimulates hair follicles, promoting new hair growth and combating hair 

loss. 

  

Ingredient Benefits: 

Deep Seaweed Extract: The nutrient-rich seaweed extract harvested from the pristine waters of 

Hokkaido, Japan, is a powerful ingredient for hair and scalp health. It is abundant in vitamins (such as A, 

C, and E), minerals (including iodine, calcium, and magnesium), and antioxidants. These nutrients 

nourish the scalp, strengthen the hair follicles, and promote healthy hair growth. 



Gentle Exfoliating Agents: The essence may contain gentle exfoliating agents that help remove dead skin 

cells and clear pores, allowing the scalp to better absorb nutrients and improve scalp health. 

  

In summary, Dr. M's Hokkaido seaweed extract essence provides a comprehensive scalp care solution 

that combines deep cleansing, exfoliation, and nutrient replenishment to promote a healthy scalp 

environment and combat hair loss. Regular use of this luxurious care product can revitalize the scalp, 

strengthen the hair follicles, and promote lush, shiny hair. 

  

A Revolutionary Hair Growth and Scalp Treatment Solution🌟, leveraging the power of Low-Level Laser 

Therapy (LLLT) and Photodynamic Therapy (PDT). Backed by scientifically proven effectiveness, Folli-Heal 

utilizes different wavelengths of light to address various hair care concerns, from follicle activation to 

scalp restoration. 

  

1. LLLT 650nm (Red Light): 

 - Problem: Hair loss, alopecia areata 

- Solution: Activate hair follicles, stimulate collagen production, and promote scalp healing and 

restoration. 💆‍♂️ 

- Benefit: Improve scalp blood circulation, promote follicle activation and hair growth. 💓 

- Advantage: Promote hair growth, reduce inflammation, and relieve scalp discomfort. 🌱 

 

2. Blue Light (wavelength approximately 415-470 nm): 

 - Problem: Scalp acne, excessive oiliness, mild swelling 

- Solution: Target bacteria on the scalp to promote a healthy environment for hair growth. 🦠 

- Benefit: Regulate scalp oil secretion, reduce greasiness, and prevent scalp acne. 💧 

- Advantage: Soothe inflammation, relieve itching, and discomfort. 😌 

 

3. Green Light (wavelength approximately 495-570 nm): 

 - Problem: Red, irritated scalp 

- Solution: Calm and balance the scalp, reducing redness and irritation. 🌿 

- Benefit: Address scalp pigmentation issues, promote even scalp tone and texture. 🎨 

- Advantage: Enhance overall scalp health and create the optimal environment for hair follicles. 🌟 

 

4. Yellow Light (wavelength approximately 570-590 nm): 

 - Problem: Swollen or inflamed scalp 

- Solution: Stimulate lymphatic drainage in the scalp, reduce swelling, and promote blood circulation. 🌼 

- Benefit: Aid in the relief of scalp conditions such as rosacea. 🌹 

- Advantage: Boost scalp vitality and make hair healthier and stronger. 💪 

 

5. Orange Light (wavelength approximately 590-620 nm): 

 - Problem: Scalp wounds, dryness, flaking 

- Solution: Combine the benefits of PDT to enhance scalp restoration. 🧡 

- Benefit: Promote collagen synthesis and improve the strength and elasticity of hair follicles. 💫 

- Advantage: Accelerate the healing of scalp wounds and address dryness and flaking issues. 🦠 



6. Purple Light (wavelength approximately 380-420 nm): 

 - Problem: Scalp infections, dandruff 

- Solution: Target bacteria and fungi on the scalp to reduce dandruff and other scalp infections. 🦠 

- Benefit: Stimulate collagen production and improve scalp health and hair follicle strength. 💪 

- Advantage: Help reduce the appearance of scalp plaques and scars. ✨ 

 

7. White Light (combination of various wavelengths): 

 - Problem: Overall scalp and hair health, nutritional deficiencies 

- Solution: Penetrate deep into the scalp to promote cell renewal and regeneration. 🌟 

- Benefit: Increase blood flow to the scalp and provide essential nutrients to the hair follicles. 💊 

- Advantage: Improve the overall health and appearance of the scalp and hair. 🌈 

  

LLLT & PDT offers a comprehensive solution to various hair care needs, whether you are struggling with 

hair loss, scalp issues, or simply aiming to maintain healthy hair. With its advanced technology and 

customizable treatment options, Folli-Heal is the key to achieving thicker, fuller hair and a revitalized 

scalp. Say goodbye to hair concerns and embrace the confidence of beautiful hair with Folli-Heal! 

 


